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دیدگــــــاه
نمایندگان خوب کرمان در لیگ برتر 

بیست ویکمین دوره لیگ برتر فوتبال ایران به صورت فشرده 
جلو می رود و بدون شک ماندن در کورس قهرمانی کار سخت 
و دشواری است. تیم های مدعی زیادی تلاش کردند در این 
فصل خودنمایی کنند اما شرایط گویای آن است پرسپولیس، 
استقلال و سپاهان به همراه گل گهر سیرجان به شرطی که 
این تیم بتواند موضوع کسر هفت امتیاز را هضم کند، مربع 
مدعیان قهرمانی را تشکیل می دهند. در میان این چهار تیم، 
پرسپولیس به لحاظ ساختاری بهتر از تیم های دیگر است. 
روندی که این تیم طی می کند گویای آن است سرخ پوشان این 
فصل بخت بیشتری نسبت به سایر تیم ها برای فتح جام دارند. 
این موضوع مطرح می شود موفقیت های پرسپولیس به خاطر 
حضور برانکوایوانکوویچ بوده است ولی باید بپذیریم دو فصل 
از جدایی سرمربی کروات می گذرد و در صورتی که این تیم 
تقویت شود کادرفنی فعلی می تواند موفقیت های بیشتری را 
رقم بزند. آلومینیوم اراک در این فصل عملکرد مطلوبی داشته 
و نباید شکست 3 بر یک هفته پیش تیم رسول خطیبی مقابل 
صنعت نفت آبادان را عاملی بر خروج آلومینیوم از میان تیم های 
نیمه بالای جدول دانست. این تیم می تواند بهترین عملکرد 
خود را در تاریخ لیگ برتر رقم بزند و قطعا در مصاف با استقلال 
در هفته دوازدهم لیگ برتر نمایش قابل قبولی ارائه می کند. 
شکی نیست فرهاد مجیدی روز دشواری را در اراک پیش رو 
دارد و برای کسب نتیجه مطلوب باید تلاش کند. البته استقلال 
با توجه به شاکله ای که دارد در صورتی که در این مسابقه هم 
برنده نشود فرصت جبران را در هفته های آینده دارد و از مربع 
قهرمانی خارج نمی شود. گفته می شود پرسپولیس برای شکست 
تراکتور کار دشواری نخواهد داشت و سپاهان هم در خانه پدیده 
بازی آسانی پیش رو دارد اما به نظر من نمی توان با قطعیت در 
مورد نتیجه بازی های برگزار نشده، صحبت کرد. بزرگترین 
مشکل تراکتور عدم ثبات و تغییرات پی درپی است. روی کاغذ 
بخت پرسپولیس برای برنده شدن زیاد است ولی این به معنای 
غفلت از توانمندی های تراکتور نیست. همچنین کیفیت بالای 
سپاهان گویای آن است که نباید به نتایج ضعیف چند هفته 
اخیر این تیم توجه کرد چون نوسانات برای تیم های بزرگ مورد 
عجیبی نیست. به نظرم سپاهان می تواند در مشهد نتیجه خوبی 
بگیرد و به جدول لیگ برتر بازگردد. در آن سو هم نماینده مشهد 
اگر بتواند برنامه زمان بندی شده خوبی داشته باشد و آرامش 
مناسبی یابد شاید در مس رفسنجان یکی از تاکتیکی ترین 
تیم های این فصل لیگ برتر است. نماینده رفسنجان کیفیت 
زیادی دارد و اگر روند خوبی که این تیم آغاز کرده ادامه یابد در 
آینده نه چندان دور مس حرف های زیادی برای گفتن دارد و 
می تواند با قدرت بیشتری ظاهر شود. محمد ربیعی تیم خوبی 
ساخته و مس دارای شخصیت بالایی است. گل گهر سیرجان 
دیگر نماینده استان کرمان هم ظرفیت های ویژه ای دارد. 
به خصوص در گروه فنی و بازیکنان که حمایت مناسبی از سوی 
باشگاه می شوند. این تیم توانایی بازگشت به جمع مدعیان لیگ 
برتر را دارد و مخصوصا روی تجربه امیر قلعه نوعی قابلیت جبران 
امتیازهای از دست رفته در این تیم دیده می شود. هنوز زود 
است بخواهیم نماینده سیرجان را از جمع مدعیان خارج کنیم. 

 ایسنا: عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: احکام و 
تصمیمات ارکان قضائی، بلافاصله بعداز ابلاغ لازم الاجرا هستند. 
احمدرضا براتی، درباره زمان اجرای احکام صادره از سوی کمیته 
انضباطی افزود: براساس بند ۴ ماده ۱۱۲ مقررات انضباطی 
فدراسیون فوتبال، آرا و تصمیمات بلافاصله بعد از ابلاغ، اجرا 
می شوند و مطابق بند ۴ ماده ۱۰3 مقررات انضباطی فدراسیون 
فوتبال، تجدیدنظرخواهی مانع اجرای حکم یا توقف اجرای آن 
نخواهد شد. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال با تاکید بر 
اینکه این موضوع در مقررات فیفا نیز تصریح شده است ادامه داد: 
فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( نیز در مواد ۴۷ و بند ۸ ماده ۵۱ 
و بند ۱ ماده ۶۱ مقررات انضباطی فیفا تاکید کرده است که آرای 
صادره بلافاصله بعد از ابلاغ اجرا می شوند و تجدیدنظرخواهی 
مانع اجرای حکم نیست. )مگر در مورد احکام مالی( رئیس 
پیشین کمیته تدوین و تطبیق مقررات اضافه کرد: رویه ارکان 
قضائی فدراسیون فوتبال در گذشته نیز همواره همین گونه بوده 
و اتفاقا اقدامی است که دقیقا منطبق با مقررات ملی و بین المللی 

فوتبال و رویه قضائی حاکم بر آن است. 

فوتبــالداخلــی

ستاره پیشین یوونتوس و تیم ملی فوتبال ایتالیا همچنان 
معتقد است که پیوستن کریستیانورونالدو به بانوی پیر به ضرر 
این تیم تمام شد. بوفون راجع به دوران سه ساله حضور رونالدو 
در یوونتوس که در دو سال پایانی آن با او هم تیمی بود، گفت: 
من )در مصاحبه قبلی( گفتم که یوونتوس یک خصلت ذاتی 
داشت که با ورود رونالدو از بین رفت، چون اینگونه فکر می کنم. 
الان در تکمیل حرف می توانم بگویم که قطعا این تقصیر رونالدو 
نبود، چون او بازیکنی طرازاول است و زمانی که شما بازیکنی در 
این سطح جذب می کنید باید بدانید که تیم تان دستخوش چه 
تغییراتی می شود. با خرید چنین بازیکنی شما باید درک کنید 
که آیا سایر بازیکنان آماده پذیرش او هستند یا نه و به نظر من 
بسیاری از بازیکنان یوونتوس در آن مقطع آماده قبول چنین 

بیاید چه بدتان بیاید، تجربه ای بودند. چه خوش تان 
احسـاسی که همــه درباره 
رونالدو دارند این است که 
او هرگز نباید به یوونتوس 
می آمد به خصـــوص در 
باشگاهی مانند یووه. وقتی 

که رونالدو به تورین آمد 
من به پاریس رفتم 
و زمانی که برگشتم 
دیــدم تیــم فرق 

کـرده است. آن تیم 
شبیــه تیمی نبود که 
ترک  قبلش  یکسال 

کرده بودم. 

بیــنالمــلل

فرزادآشوبی
 کارشناس فوتبال 

تعدادی از باشگاه های لیگ برتری با ارائه اسنادی به کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال خواستار بررسی اطلاعات 
شناسنامه ای »حسین ساکی« شده اند. باشگاه های شاکی 
مدعی هستند »ساکی« با شناسنامه فرد دیگری در سال های 
اخیر در فوتبال کشورمان بازی کرده و به همین دلیل به 
کمیته انضباطی شکایت کرده اند. »ساکی« پیش از حضور در 
نفت آبادان برای استقلال اهواز هم بازی کرده و سابقه حضور 
در تیم ملی امید را هم دارد. با این وجود اطلاعاتی که امسال 
برخی باشگاه های لیگ برتری از مدارک مربوط به این بازیکن 
به دست آورده اند سبب شده آنها درخواست رسیدگی کمیته 

انضباطی را داشته باشند. ساکی امسال برای صنعت نفت 
مقابل تیم هایی مثل پیکان، سپاهان، شمس آذر، پدیده، 
آلومینیوم و فولاد بازی کرده است. صفی ا... فغانپور، مسئول 
امور حقوقی و قراردادهای باشگاه پیکان ضمن تایید شکایت 
این باشگاه و تعدادی دیگر از تیم های لیگ برتری از حسین 
ساکی اظهارداشت: مشخصات شناسنامه ای که از ساکی داریم 
با آنچه به سازمان لیگ ارائه شده متفاوت است. به همین خاطر 
از باشگاه صنعت نفت به دلیل استفاده از بازیکن غیرمجاز 
شکایت کردیم. نام این بازیکن احمد ساکی و متولد ۷۱ است 
اما با شناسنامه مربوط به سال ۷۶ و نام حسین بازی می کند. 

نام پدر احمد ساکی جاسم و شناسنامه صادره از اهواز است اما 
در شناسنامه  مربوط به سال ۷۶ با نام حسین ساکی که صادره 
از دشت آزادگان است، نام پدر عبدالامیر درج شده است. وی 
ادامه داد: باشگاه پیکان ۲۴ ساعت پس از بازی صنعت نفت 
طبق مقررات انضباطی اعتراض خود را ثبت و مدارکش را 
ارائه کرد. در ادامه کمیته انضباطی خواست مشخصاتی که 
از وی داریم ارائه بدهیم. این مدارک هم در کمیته انضباطی 
ثبت شد. مسئول امور حقوقی و قراردادهای سابق فدراسیون 
فوتبال در خصوص اینکه اگر تخلف ساکی اثبات شود، چه 
وضعیتی پیش خواهد آمد، ادامه داد: اگر چنین وضعیتی برای 
ساکی ثابت شود و چون وی در تیم ملی امید هم بازی کرده، 
اگر کشورهای دیگر هم مدعی شوند، احتمال دارد عوارض 

دیگری هم به وجود بیاید. 

پرونده جنجالی جدید در فوتبال ایران

آرمان ملی: باشگاه »تراکتور« در حالی در سال های اخیر 
با مالکیت »زنوزی« پا به مسابقات گذاشته که بدهی های 
سرسام آور این باشگاه را با مشکلات جدی مواجه کرده است. 
نکته حائز اهمیت ماجرا عملکرد ضعیف و دید مدیران و مالک 
تراکتور است که پس از ثبت بزرگترین بدهی باشگاهی فوتبال 

ایران بیانیه صادر کردند! 
 بدهی ها 

در حالی که در ماه های گذشته مبالغی بین 3۰۰ تا ۵۰۰ 
میلیارد تومن به عنوان بدهی باشگاه تراکتور مطرح می شد 
شهریورماه »تسنیم« در خصوص محاسبه مبلغ بدهی این 
باشگاه نوشت: »جمع بدهی  های باشگاه تراکتور که همگی آنها 
مربوط به سه سال گذشته است، نشان می دهد این باشگاه تا 
تاریخ ۲۱ اردیبهشت ۱۴۰۰ چیزی حدود ۱۵۰ میلیارد تومان 
بدهی داخلی و بین المللی )با محاسبه نرخ روز ارز( دارد که البته 
باید به برخی از این بدهی ها مبلغ ۵ درصد هم بابت سود سالانه 
اضافه کرد. در عین حال باید مبالغی مانند مطالبات اشکان دژاگه 
و مسعود شجاعی و همچنین بدهی های این باشگاه به دو شرکت 
اسپانسری اپراتور تلفن همراه و البسه لباس را نیز به این فهرست 
اضافه کرد که گفته می شود حدود ۸۰ میلیارد تومان است. با 
این حساب در حال حاضر و تا روز ۱۶ شهریور ۱۴۰۰ باشگاه 
تراکتور حدود ۲3۰ میلیاردتومان بدهی به افراد، باشگاه ها و 
نهادهای مختلف دارد و مشخص نیست زنوزی با این شرایط که 
تراکتور به عالم و آدم بدهکار است، چگونه قصد واگذاری این 

باشگاه را دارد.« 

 بیانیه جدید 
هفته گذشته باشگاه تراکتور در واکنش به اخبار مربوط به 
تحویل این تیم به هیات فوتبال استان، بیانیه ای صادر کرد. متن 
بیانیه باشگاه تراکتور به شرح زیر است: »طی روزهای اخیر باردیگر 
موضوع تحویل باشگاه تراکتور بر سر زبان ها افتاده که به باور ما 
امر جدیدی نیست. تیمداری بخش خصوصی در شرایط اقتصادی 
فعلی کشور با مشکلات بسیاری مواجه بوده که پیش تر اعلام شده 
است. »هلدینگ دریک« به عنوان مالک باشگاه تراکتور، پیش از 
شروع فصل به صورت کتبی و رسمی، آمادگی  خود را برای تحویل 
باشگاه به هیات فوتبال و مسئولان مربوطه اعلام کرده بود و آقایان 
در آن مقطع وعده در اختیارگرفتن تیم، طی ۱۰ روز را داده بودند 
)پس از بازگشت تیم از قطر( و بعداز آن اقدام خاصی از سوی 
آنها صورت نگرفته است. به رغم خلف وعده مسئولان، به احترام 
هواداران و حفظ آرامش آنان، اقدامات لازم برای آماده سازی تیم 
و بازکردن پنجره نقل وانتقالات را انجام داده و تیم با کادرفنی 
کامل مسابقات را پیگیری می کند. با این وجود ما همچنان روی 
حرف خود بوده و آماده تحویل تیم به هیات فوتبال هستیم و 
معترضان به شرایط موجود و درخواست کنندگان واگذاری تیم، 
باید مطالبات خود را از هیات فوتبال و مسئولان امر داشته باشند.« 

 بزرگترین بدهی 
بازبودن پنجره نقل و انتقالاتی تراکتور بیش از چندماه دوام 
نیاورد و بازهم پرونده های جدید و احکام سنگین فیفا از راه رسید. 
تراکتوری ها که پیش از فصل با »کنستانت«، »استوکس«، 
»پاتریک« و »میمبلا« تسویه حساب کردند، حالا با 3 پرونده 

جدید »اروین«، »حمزاوی« و »فورچونه« در فیفا مواجه شده اند 
و دوباره پنجره نقل و انتقالاتی شان بسته شده است. تراکتور 
در تازه ترین حکم صادرشده از سوی کمیته انضباطی فیفا 
بایدحدود یک میلیون و 3۰۰ هزار یورو )با احتساب پنج درصد 
سود سالیانه و هزینه دادرسی( به »کوین.فورچونه« مهاجم سابق 
خود پرداخت کند. بازیکنی که تنها به خاطر چند ماه حضور در 
تیم تراکتور، یکی از سنگین ترین حکم های تاریخ درباره شکایت 
یک بازیکن خارجی علیه یک باشگاه ایرانی را گرفته است. باشگاه 
تراکتور 3۱ مرداد سال 9۸ و در زمان عقد قرارداد با این بازیکن 
او را »گران ترین خرید تاریخ لیگ برتر ایران« نامیده بود و حالا 
باید این باشگاه »گران ترین غرامت فوتبال ایران« را نیز بپردازد! 
»تسنیم« در خصوص جزئیات قرارداد »فورچونه« با تراکتور 
نوشت: »براین اساس کوین.فورچونه در مردادماه سال ۱39۸ 
قراردادی سه ساله )از فصل -99 9۸ تا فصل -۱۴۰۱ ۱۴۰۰( 
به مبلغ ۶۰۰ هزار یورو برای هر فصل با غلامرضا صادقیان، 
مدیرعامل وقت باشگاه تراکتور امضا کرده است. طبق این قرارداد 
فورچونه مبلغ ۱۰۰ هزار یورو در زمان صدور ITC خود به عنوان  
پیش پرداخت دریافت کرده و قرار بود ۵۰ هزاریورو دیگر در همان 
ماه به حساب این بازیکن واریز شود. همچنین طبق مفاد قرارداد 
امضاشده باشگاه تراکتور باید در ۱۰ قسط به صورت ماهانه 
مبلغ ۴۵ هزار یورو به این بازیکن پرداخت می کرد که ظاهرا 
این اتفاق رخ نداده و همین موضوع باعث شکایت فورچونه به 
فیفا و صدور حکم یک میلیون و 3۰۰ هزار یورویی شده است. 
در یکی از بندهای قرارداد این مهاجم صراحتا تاکید شده است 
که بازیکن در صورت عدم پرداخت دستمزد به مدت ۶۰ روز از 
تاریخ پرداخت، همان طور که ماده ۱۴ قانون نقل وانتقالات تعریف 
می کند، می تواند قراردادش را فسخ کند. باشگاه تراکتور برای 
پرداخت مطالبات فورچونه چند روز بیشتر فرصت ندارد و باید دید 
این پرونده نیز به بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی تراکتوری ها 
منجر خواهد شد یا مدیران باشگاه می توانند طی روزهای آینده 

با این بازیکن به توافق برسند.« 
 پاسخ هیات فوتبال استان

جواد ششگلانی، رئیس هیات فوتبال آذربایجان شرقی در مورد 
بیانیه باشگاه تراکتور مبنی بر تحویل این باشگاه به هیات فوتبال 
آذربایجان شرقی اظهارداشت: پیش از این و در همان ابتدای فصل 
که تیم با بحران روبه رو بود گفتم که ما فقط از تراکتور به عنوان 
تیم حمایت می کنیم. حالا هم وضع تغییر نکرده و همچون قبل 
از این تیم حمایت می کنیم، اما تصمیم گیرنده نیستیم. ما هیچ 
وظیفه ای نداریم جز اینکه روی وضعیت تیم نظارت کنیم و همین 
حالا هم، دیگر مسئولان پیگیر وضعیت تیم هستند. وی در پاسخ 
به این سوال که چقدر احتمال واگذاری تیم به مس سونگون وجود 
دارد، تصریح کرد: در این موارد من هیچ اطلاعاتی ندارم و استاندار 
پیگیر وضعیت این باشگاه است. البته بی تفاوت نیستیم و ما هم 
پیگیریم، اما تصمیم گیرنده نیستیم. با توجه به اینکه موضوع از 
سوی نمایندگان مطرح شده، استاندار پیگیر موضوع است و ما هم 
به زودی در جریان نتایجش قرار می گیریم. فقط برای اینکه خیال 
دوستداران تراکتور راحت شود می گویم که به شدت پیگیر هستیم 
و همان طور که در ابتدای فصل از این تیم حمایت کردیم همچنان 

حمایت خواهیم کرد، اما به هیچ وجه تصمیم گیرنده نیستیم. 

بزرگترین بدهی تاریخ باشگاهی و وضعیت بغرنج باشگاه پرطرفدار 

بدهکار مثل »تراکتور«؛ طلبکار مثل »زنوزی«! 

سرمربی نفت مسجدسلیمان گفت: توان نفت مسجدسلیمان 
در حدی نیست که اشتباهات داوری هم ۸ تا 9 امتیاز از ما بگیرد. 

 تساوی مقابل  نساجی 
فراز کمالوند درباره تساوی یک- یک نفت مسجدسلیمان 
مقابل نساجی مازندران، اظهارکرد: اشتباهات داوری در 
چهار بازی اخیر گریبانگیر ما شده است و خیلی محترمانه از 
کمیته های داوران و انضباطی فدراسیون فوتبال می خواهیم 
به این موضوع ورود کنند. توان ما اینقدر نیست که اشتباهات 
داوری هم ۸ یا 9 امتیاز از ما بگیرد و اگر این کار را کنند، چه 
چیزی از تیم ما می ماند؟ وی با بیان اینکه اشتباهات داوری 
همانند تعویض اشتباه مربی بخشی از فوتبال است، تصریح 
کرد: وقتی این اشتباهات به طور مکرر و به ضرر یک تیم رخ 
می دهد، این اتفاق قابل تحمل نیست. در ۱۲ هفته گذشته نفعی 
از اشتباهات داوری نکردیم و تیم ما دیگر کشش این اتفاق را 
ندارد. با این حال کیفیت زمین چمن بسیار خوب بود و دو تیم 
روی زمین بازی می کردند. با این حال می توانستیم هر سه امتیاز 

بازی با نساجی را بگیریم. 
 جایگاه در جدول 

سرمربی نفت مسجدسلیمان در پاسخ به این پرسش که 
آیا بابت حضور شاگردانش در جایگاه پانزدهم جدول لیگ 
برتر نگرانی دارد یا خیر، بیان داشت: پیش بینی این شرایط را 

می کردیم و نگران وضعیت جدولی نیستیم. کارمان را دیر آغاز 
کردیم و می دانستیم شکل گیری تیم زمان می برد. وضعیت 
نفت نسبت به گذشته بهتر شده است. در بازی های گذشته 
در لیگ برتر و جام حذفی به ۲ برد رسیدیم و خارج از خانه برابر 
مساوی کردیم. ان شاءا...  نفت در نیم فصل دوم به هماهنگی 

می رسد و رتبه خوبی به دست می آورد. 
 جذب بازیکن جدید

کمالوند در پاسخ به این پرسش که آیا باشگاه نفت 
مسجدسلیمان توان مالی لازم برای تقویت تیم در 
نقل وانتقالات نیم فصل را دارد یا خیر، افزود: تیم مان 

حتما باید تقویت شود و اگر این اتفاق رخ ندهد، 
نفت در شرایط سختی قرار می گیرد. با اعضای 

هیات مدیره در این باره صحبت کردیم و 
ان شاءا... بتوانیم بازیکنان جدیدی به تیم 
اضافه کنیم. پس از پایان نیم فصل اول 
نسبت به تقویت نفت و برطرف کردن نقاط 

ضعف تیم اقدام می کنیم. 
 بازیکنان 

وی راجــع بـه مشــــکل نفـــت 
مسجدسلیمان با مصدومیت بازیکنان 
مختلف عنوان کــــرد: در هر ۱۲ بازی 

گذشته، دو یا سه بازیکن خود را در اختیار نداشتیم. پیش از آغاز 
فصل، بدنسازی مناسبی نداشتیم و بازی ها نیز به صورت فشرده 
برگزار می شود. کرار جاسم را به مدت دو هفته در اختیار نداریم 
و دست مان بسته است. سرمربی نفت مسجدسلیمان در مورد 
دلیل جدایی روح ا... سیف اللهی از این باشگاه خاطرنشان کرد: 
این بازیکن خودش از تیم نفت جدا شد و ما هم پیگیر کار او 

نشدیم. سیف اللهی علاقه نداشت در نفت بماند. 
 وضعیت مالی 

کمالوند درباره وضعیت مالی باشگاه نفت مسجدسلیمان 
گفت: مدیران باشگاه پیگیری می کنند تا پول پرداختی 
وزارت نفت به اداره کل ورزش وجوانان خوزستان 
را دریافت و از آن استفاده کنیم. تقریبا ۶۵ درصد 
این مبلغ در اداره کل باقی مانده است و ما هم دچار 
مشکلات مالی هستیم. اگر این مساله برطرف شود، 
مشکل چندانی تا نیم فصل نخواهیم داشت. 
وی با اشاره به شرایط زمین ورزشگاه 
مسجدسلیمان  محمدی  شهیدبهنام 
و وضعیت نامطلوب این زمین برای 
ادامه  مسجدسلیمان  نفت  تمرین 
داد: ما در این زمین بازی می کنیم 
و تمرین روز پنجشنبه ما هم پشت 
دروازه برگزار شد. مسجدسلیمان 
فقط یک زمین دارد و اگر در این 
ورزشگاه تمرین کنیم، زمین از 

بین می رود. 

فراز کمالوند، سرمربی نفت مسجدسلیمان:

در حدی توان نداریم که ۹  امتیاز از ما بگیرند 

     بهترین ها 
خبر خوب برای طارمی، دروکردن تمام جوایز فردی و 
عناوین مهم در لیگ برتر پرتغال است. طارمی توانست 
20 بار گلزنی کند و 16 پاس گل عنوان مشترک بهترین 

پاسور لیگ برتر پرتغال را از آن خود کند.

     خداحافظی؟
کاوانی در جریان پیروزی 3بر یک منچستریونایتد 
برابر برنلی در ترکیب اصلی این تیم قرار داشت. اما 
حرکاتی که این بازیکن پس از سوت پایان بازی نشان 
داد باعث نگرانی بسیاری از هواداران یونایتد شده است.

             ناراحتی هواداران
هواداران اینتر از اظهارات روملولوکاکو، درباره این 
تیم چندان خوشحال نیستند. این بازیکن گفت که از 
شرایطی که در چلسی دارد خیلی خوشحال نیست.

او مدعی شد که از جدایی اش از اینتر ناراحت است.

ت
شــ

سنو
عک

در روزهای گذشته باشگاه های مختلف از 
جمله ۲۵ تیم سرخابی پایتخت در خصوص 
هر موضوعی علیه یکدیگر بیانیه صادر کردند. 
این  در  فوتبال  کارشناس  افاضلی  هومن 

خصوص صحبت کرد. 
 در مورد بیانیه نویسی باشگاه ها علیه 

یکدیگر چه نظری دارید؟
و  بحث جیمی.جامپ  اروپا  در  زمانی   
شرط بندی بسیار جدی بود. مسئولان ذی ربط 
به این نتیجه رسیدند که چنین اتفاقاتی نباید از 
طریق تلویزیون پخش شود و با تصمیم درست 
موضوع رفع شود. زمانی که فردی جیمی.

جامپ انجام می داد دوربین های تلویزیونی 
تصاویر دیگری را پخش می کردند و حالا در 
مواجهه با بیانیه نویسی باید تصمیم منطقی و 
اصولی گرفت. وقتی بیانیه نویسی مخاطب دارد 
و رسانه ها از این موضوع استقبال می کنند کار 
به جایی می رسد که تعداد بیانیه های باشگاه ها 
به شدت افزایش پیدا می کند و برای هر موضوع 
بیانیه می دهند. در حقیقت باشگاه ها خود را 

یک وزارتخانه می دانند.
 در این بین فضای مجازی چه تاثیری 

دارد؟
 مخاطبان در فضای مجازی علاقه زیادی 
به بیانیه ها می دهند دلیل پرداختن به چنین 
موضوعی کاملا مشخص است. بیانیه سروصدا 
دارد و باعث بیشتر دیده شدن باشگاه می شود. 
به نظرم باید در این زمینه رودربایستی کنار 
گذاشته شود و اعمال قانون از سوی اراکان 
قضائی صورت بگیرد تا این موضوع متوقف شود. 
وقتی تا این اندازه باشگاه ها علاقه به بیانیه دارند 
با آن برخورد تا شرایط مساعد شود. در حال 
حاضر هم بیانیه نویسی به مشکل مهمی تبدیل 

شده و می تواند با آن برخورد کرد. 
 مدیریت صحیح با بیانیه صادرکردن 

همخوانی دارد؟
به جای پرداختن به اصول مدیریتی نظیر 
توجه به تیم های پایه که شرایط را برای 
رشد و نمو باشگاه مطلوب می کند به دنبال 
برندسازی هستیم. این انرژی صرف مسائلی 
که به پیشرفت باشگاه کمک می کند نمی شود. 
مدیران به جای مسائلی چون تولید بازیکن یا 
ایجاد فضا برای شنیدن صدای هواداران، وقت 

خود را صرف بیانیه نویسی می کنند.  

گفـــتوگـــو

»پینگ پنگ« زنان منتظر تایید 
ستاد بازی های آسیایی! 

ایسنا: ستاد عالی بازی های آسیایی ۲۰۲۲ 
هنوز با اعزام تیم ملی تنیس روی میز زنان 
به هانگژو موافقت نکرده و تنها ۲ سهمیه 
انفرادی برای زنان در نظر گرفته است. حمیده 
ایرانمنش درباره اینکه در جلسه با کادر 
سرپرستی بازی های آسیایی چه تعداد سهمیه 
به تنیس روی میز زنان اختصاص داده شد، 
بیان کرد: در بخش انفرادی فعلا ۲ سهمیه 
اختصاص داده شده است. در بخش تیمی هنوز 
مشخص نیست و باید اعلام کنند. تیم مردان 
قطعا اعزام می شوند اما اگر با زنان موافقت 
نشود به دلیل این است که ملاک کیفی سازی، 
مدال آوری و حفظ مدال است. البته در جلسه 
در مورد عملکرد خوب زنان صحبت کردم که 
امسال بعداز ۵۰ سال طلسم شکنی کردیم 
و جزو ۱۰ تیم برتر آسیا قرار گرفتیم. هنوز 
چیزی قطعی در مورد اعزام شدن یا نشدن تیم 
زنان نگفته اند. او در مورد انتخاب نفرات برای 
اعزام به مسابقات و اینکه شنیده شده نیازی به 
شرکت ندا شهسواری به عنوان نفر اول رنکینگ 
جهانی در انتخابی نیست، بیان کرد: انتخابی ما 
در اسفند ماه بود اما فدراسیون جهانی مسابقات 
جهانی را یکماه زودتر برگزار می کند. تاریخی 
را هم برای اعلام اسامی در نظر گرفته اند که 
باید تا قبل از آن لیست نفراتمان را بدهیم. 
به همین دلیل اواسط به همن ماه انتخابی 
تیم ملی را برگزار می کنیم. در مورد معافیت 
خانم شهسواری از حضور در انتخابی هم اجازه 
بدهید آیین نامه اعلام شود اما احتمال دارد 

این اتفاق بیفتد. 

خارجازمستطیلسبز

 PSG جایگزین »امباپه« را 
پیدا کرد 

پاری سن ژرمن در حال مذاکره با ستاره 
برزیلی اورتون است تا او را جایگزین امباپه کند. 
پاری سن ژرمن خود را آماده جدایی کیلیان 
امباپه می کند. این فوق ستاره جوان تا تابستان 
سال میلادی جاری با پاری سن ژرمن قرارداد 
دارد و حاضر به تمدید قراردادش نیست. امباپه 
خود را آماده حضور در رئال مادرید می کند و این 
باعث شده تا سران تیم پاریسی هم با جدیت 
به دنبال جایگزینی شایسته برای او در خط 
حمله باشد. روزنامه اسپورت در ادامه گزارش 
خود نوشت: گزینه اصلی و اول پاری سن ژرمن 
برای پرکردن جای خالی امباپه ریچارلیسون 
ستاره برزیلی اورتون است. لئوناردو مذاکرات 
خود را با این بازیکن آغاز کرده است و به نظر 
می رسد که با جدایی امباپه شاهد حضور مثلث 
نیمار، مسی و ریچارلیسون در خط حمله 

پاری سن ژرمن باشیم. 

خـــبر

هومن افاضلی: 
 بیانیه باعث 

 بیشتر دیده شدن 
باشگاه می شود


